
Protokół Nr XVI/2019 
z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

odbytej w dniu 5 grudnia 2019 r. 

Przewodniczący obrad sesji - Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy w Pilicy - Pani Barbara 
Przybylik. 
Protokolant - insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminy - Iwona Kazior. 
Miejsce odbycia sesji - Urząd Miasta i Gminy w Pilicy - sala sesyjna (pokój nr 15). 

W obradach sesji, które rozpoczęły się o godz.1505 udział wzięło 14 radnych na ogólny 
stan Rady wynoszący 15 osób. 
Radny nieobecny - Pan Henryk Goncerz. 
Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli: 
- Sekretarz Miasta i Gminy - Pani Joanna Ślusarczyk, 
- Skarbnik Miasta i Gminy - Pani Małgorzata Flak, 
- sołtysi. 

Ad 1. 
Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy - Pani Barbara Przybylik. 

Pani Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła 
prawomocność obrad. 
Następnie przedstawiła niżej podany porządek obrad sesji, który radni otrzymali wraz 
z pozostałymi materiałami na sesję. 

Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Przyjęcie protokołów z przebiegu obrad dwóch poprzednich sesji. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska na lata 2019 -2022 z uwzględnieniem 
perspektywy na lata 2023 - 2026", 

2) zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 
4. Wolne wnioski. 
5. Zamknięcie obrad sesji. 

W dalszej kolejności Pani Przewodnicząca zapytała czy będą zgłaszane wnioski w sprawie 
zmiany porządku obrad sesji. 
Pani Sekretarz, w imieniu nieobecnego na dzisiejszej sesji Pana Burmistrza, złożyła wniosek 
o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2019 -2026, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
W uzasadnieniu Pani Sekretarz podała między innymi, że propozycja zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej zasadniczo związana jest z budową drogi Złożeniec-Pustkowie i wynika 
z konieczności wzmocnienia konstrukcji drogi, co powoduje wzrost kosztów budowy 
o 50.000 zł, a ponieważ zadanie współfinansowane jest przez gminę Pilica i Nadleśnictwo 
Olkusz, koszty występują po obu stronach - po stronie Nadleśnictwa 33.835 zł do realizacji 
w br., a proponowany udział gminy to 16.165 zł do wydatkowania w przyszłym roku. 
Pani Sekretarz zaznaczyła, że projekt uchwały uaktualnia dochody i wydatki w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej na lata 2019-2026. 
Innych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad sesji nie zgłoszono. 



Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek o uzupełnienie porządku obrad sesji 
o projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 -2026. 
Wniosek ten został przyjęty przez radnych jednogłośnie - 14 radnych na 14 obecnych 
głosowało za (punkt 3, podpunkt 3 porządku obrad). 

Ad 2. 
Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołów z przebiegu obrad dwóch 

poprzednich sesji - protokołu Nr XIV/2019 z dnia 31.10.2019 r. i protokołu nr XV/2019 z dnia 
19.11.2019 r. Nadmieniła, że protokoły były wyłożone do wglądu w Urzędzie Miasta i Gminy 
w pokoju nr 24 oraz dostępne w Internecie. 
Zapytała czy radni mają uwagi do protokołów. 
Nie zgłoszono żadnych uwag. 
Pani Przewodnicząca poddała kolejno pod głosowanie przyjęcie każdego protokołu. 
Protokół Nr XIV/2019 został przyjęty jednogłośnie -14 radnych na 14 obecnych głosowało za. 
Protokół Nr XV/2019 został przyjęty jednogłośnie - 14 radnych na 14 obecnych głosowało za. 

Ad 3-1. 
Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca podjęła sprawę przyjęcia 

„Programu Ochrony Środowiska na lata 2019 -2022 z uwzględnieniem perspektywy na lata 
2023 - 2026". Nadmieniła, że rozpatrywane dzisiaj projekty uchwał były przedmiotem 
wspólnego posiedzenia wszystkich Komisji Rady w dniu wczorajszym. 
Pani Sekretarz wyjaśniła, że ustawa Prawo Ochrony Środowiska w celu realizacji polityki 
ekologicznej państwa, zobowiązuje organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego 
do sporządzenia programu ochrony środowiska, a organ uchwałodawczy do uchwalenia 
programu. 
Zaznaczyła, że projekt programu Ochrony Środowiska na lata 2019 -2022 z uwzględnieniem 
perspektywy na lata 2023 - 2026" został wykonany w celu określenia aktualnego stanu 
środowiska, wskazania celów środowiskowych, a także wyznaczenia zadań umożliwiających 
ich realizację w perspektywie wieloletniej. Poinformowała, że w oparciu o przepisy ustawy 
o udostępnieniu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie 
środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko uzgodniono odstąpienie 
od konieczności przeprowadzenia Strategicznej oceny oddziaływania na środowisko. 
Pani Sekretarz podkreśliła też, że zgodnie z ww. ustawą proponowany do przyjęcia program 
Ochrony Środowiska na lata 2019 -2022 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2023 - 2026 
był poddany pod konsultacje społeczne, co miało miejsce w miesiącu sierpniu, a uzyskane 
opinie uwzględniono przy konstruowaniu ostatecznej wersji dokumentów. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag. 
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia powyższego programu. 
Pani Przewodnicząca Rady, po przypomnieniu sposobu głosowania, poddała projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska na lata 2019 -2022 z uwzględnieniem 
perspektywy na lata 2023 - 2026"pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, 
stanowiącego załącznik do mniejszego protokołu - 14 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie", ani pod wyrazem „wstrzymuję się". 
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Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony 
Środowiska na lata 2019 -2022 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2023 - 2026" została 
podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała Nr XVI/91/2019. 

Ad 3-2. 
Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o omówienie propozycji zmian w budżecie 

Gminy na 2019 rok. 
Projekt uchwały w tej sprawie przedstawiła Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta i Gminy 
- wg projektu załączonego do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2019 rok pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez poniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, który 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu - 14 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie" ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok 
została podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest Nr XVI/92/2019. 

Ad 3-3. 
W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 -2026. 
Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawiła Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta 
i Gminy - zgodnie z projektem załączonym do niniejszego protokołu. 
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do zaproponowanych zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej. 
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w przedmiotowej sprawie pod głosowanie. 
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej 
kratki przy swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań. 
14 radnych na 14 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez poniesienie ręki). 
Pani Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, który 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu - 14 radnych postawiło znak x w kratce pod 
wyrazem „tak", nikt nie postawił znaku x pod wyrazem „nie" ani pod wyrazem „wstrzymuję 
się". 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2019 -2026 została podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała Nr XVI/93/2019. 

Ad 4. 
W punkcie wolne wnioski zabrała głos Pani Sekretarz Miasta i Gminy. Pani Sekretarz 

poinformowała, że do Burmistrza wpłynęło pismo Prezesa Międzywojewódzkiego Cechu 
Kominiarzy w sprawie kampanii społecznej: "Czyszczone kominy to mniejszy smog". 
Zapoznała zebranych z treścią powyższego pisma. Wyjaśniła, że kserokopie informacji, 
dotyczącej kampanii "Czyszczone kominy to mniejszy smog" otrzymali dzisiaj sołtysi, jak 
również będzie zamieszczona na stronie internetowej Urzędu. 
Innych spraw nie podjęto. 
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Ad 5. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała 

zebranym za udział w sesji i zamknęła obrady XVI sesji Rady Miasta i Gminy w Pilicy 

Załączniki do protokołu: 

1) listy obecności radnych i sołtysów, 
2) wniosek Burmistrza o uzupełnienie porządku obrad sesji, 
3) projekty uchwał, 
4) imienne wykazy głosowań nad projektami uchwał, 
5) uchwały Nr XVI/91/2019, Nr XVI/92/2019, Nr XVI/93/2019, 
6) nagranie audio - wideo z przebiegu sesji zamieszczone na stronie internetowej Urzędu 

Miasta i Gminy www.pilica.pl 

- godz. 1540. 

P R Z E W O D N I C Z Ą C A 
Protokołowała: 
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http://www.pilica.pl

